

目 錄

中華民國一〇〇年九月

台灣昆蟲 第三十一卷 第三期

研究報告

- 157 番荔枝斑螟蛾 (*Anonaepestis bengalella* Ragonot) (鱗翅目：螟蛾科) (Lepidoptera: Pyralidae) 之羽化、交尾及產卵行爲 洪巧珍 王文龍 吳昭儀 張志弘 謝進來
- 169 螞蟻餌劑對黑頭慌蟻族群的防治效果評估 王振宇 羅怡珮
- 179 台灣裳鳳蝶族 (鱗翅目：鳳蝶科：鳳蝶亞科) 之幼生期 黃秀惠 鄭秋玲
- 239 臺灣蚊蠅科一新種和裂胸蠅科一新紀錄種 (蜚蠊亞綱：中氣門目)
馬立名 何琦琛 王順成
- 249 臺灣產棲息於玉山矢竹上的節蟬 王進發 黃坤燁

科學短訊

- 281 以樹幹注射法防治老樹之刺桐釉小蜂 王庭碩 董景生 楊恩誠 楊曼妙

Contents

September 2011

Formosan Entomologist Volume 31 No.3

Research Reports

- 157 Eclosion, Mating and Oviposition of the Custard Apple Borer, *Anonaepestis bengalella* Ragonot (Lepidoptera: Pyralidae)
Chau-Chin Hung, Wen-Lung Wang, Cho-Yi Wu, Chih-Hung Chang, and Juinn-Lai Shieh
- 169 Laboratory Evaluation of Ant Baits on Colonies of Ghost Ants, *Tapinoma melanocephalum* (Hymenoptera: Formicidae) **Chen-Yu Wang, and Yi-Pey Luo**
- 179 Immature Stages of Troidini (Lepidoptera: Papilionidae: Papilioninae) in Taiwan
Hsiu-Hui Huang, and Chiou-Ling Cheng
- 239 One New Species of Zerconidae and One New Recorded Species of Blattisocidae from Taiwan (Acari: Mesostigmata) **Li-Ming Ma, Chyi-Chen Ho, and Shun-Cheng Wang**
- 249 Taxonomy of Eriophyoid Mites (Acari: Trombidiformes) Infesting *Yushania nitakayamensis* (Poaceae: Bambuseae) in Taiwan
Chin-Fah Wang, and Kun-Wei Huang

Scientific Note

- 281 A Preliminary Study of Controlling *Quadrastichus erythrinae* Kim on Heritage Coral Trees with Trunk Injection
Ting-Shuo Wang, Gene-Sheng Tung, En-Cheng Yang, and Man-Miao Yang